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Høringssvar – placering af modtagehold 2018/2019 
 
 
Personalet på Kildevældsskolen vil gerne bibeholde skolens modtagehold. Derfor dette 
høringssvar: 
 
Kildevældsskolen har gennem mere end tyve år haft modtagelsesklasser på skolen. 
 
Lærerne der underviser i klasserne, er efteruddannede til at tage vare om undervisningen af de 
tosprogede, nyankomne børn. Erfaringen er stor, og engagementet ligeledes. 
 
Kildevældsskolen er en multikulturel skole, hvilket vi er stolte af. M-klasserne er er fint vidnesbyrd 
herom. 
 
Stort set alle modtagebørnene går i skolens fritidshjem/klub. Vi har et godt samarbejde med 
pædagogerne, et samarbejde der går år tilbage. Det sociale samspil mellem eleverne i skolens 
fritidshjem/klub understøtter også udslusning til almenklasserne. 
 
Skole/hjem-samarbejdet er en hjørnesten i arbejdet med integrationen af M-børnene. Erfaringen 
på området er stor og samarbejdet succesfyldt. 
 
Der lægges med den nye struktur af M-holdene, stor vægt på hurtig udslusning til almenklasserne. 
M-lærernes erfaring med udslusning er stor – og samarbejdet med lærerne er godt. M-lærerne er 
vant til at vejlede lærerne på skolen i hvordan de bedst understøtter læringen (og socialiseringen) 
hos et ny-udsluset barn. 
 
Skolen modtager ofte børn, der bor i området til M-klasserne. Derudover har vi virkelig gode 
offentlige transportmuligheder til/fra skolen for børn, der bor længere væk. 
 
Grundet ombygning på Kildevældsskolen i indeværende skoleår, vil der efter sommerferien stå to 
nyrenoverede lokaler klar til m-holdene. 
 
Hvis ikke der synes nok elever til at bibeholde to hold, så ønsker skolen at have ét modtagehold. 
 
 
 
    På vegne af faglig klub på Kildevældsskolen 
 
 
 
 
 
 


